



CHAN BROTHERS  
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司  
Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park  
Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur. Malaysia  
电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: [www.ChansWorld.com.my](http://www.ChansWorld.com.my) 电邮 E: [tours@chansworld.com.my](mailto:tours@chansworld.com.my)

## 8天6晚 畅游日本东北 (LJP8TD)

### 行程特色

#### 16 份包含餐

- 6 份早餐
- 5 份午餐
- 5 份晚餐

#### 特色飨宴

- 日式腐竹套餐
- 日式涮涮锅
- 牡蛎套餐

#### 埼玉

- 川越老街

#### 日光

- 日光东照宫
- 二荒山神社

#### 那须

- 果子之城

#### 宫城

- 宫城木芥子馆

#### 山形

- 藏王树冰
- 银山温泉街

#### 仙台

- 盐釜水产物仲卸市场
- 松岛
- 五大堂
- 名牌厂商直销店

#### 福岛

- 鹤城
- 酒酿造厂
- 大内宿

#### 东京

- 浅草观音寺
- 新宿购物商圈

### 第一天 吉隆坡 - 东京

(机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场，搭乘客机前往东京羽田/成田国际机场。抵达后入住酒店。

宿：Tmark City Hotel Tokyo Omori 或同级

### 第二天 东京 - 埼玉 - 日光 - 那须

(早餐/午餐/晚餐)

早餐后，我们将踏上东北之旅。我们首先来到川越老街，这里因保存完好的江户时期建筑而被称为"小江戸"。接下来，我们将前往日光，抵达后参观日光东照宫。这是一处联合国教科文组织世界遗产地，也是德川家康（德川幕府的创始人）的最后安息之所。随后前往二荒山神社，日光三大名社之一，以祈求好运和姻缘而闻名。

宿：那须爱寿大酒店或同级

### 第三天 那须 - 宫城

(早餐/午餐/晚餐)

早餐后，前往果子之城，贩卖约 60 多种精致制作甜点的甜点城。\*\*季节限定：特备安排采摘当季水果，需视季节而定，如提早收成、延期或产量不足将不另作安排。\*\*接着前往宫城木芥子馆，芥子木偶源于江户时代末期，是一种木制的人偶，在馆内可以体验小芥子木偶彩绘。

宿：仁舍特日式旅馆或同级

### 第四天 宫城 - 山形 - 仙台

(早餐/午餐/晚餐)

今早，我们将前往藏王山。乘坐空中缆车，欣赏世界闻名的藏王树冰景观。随着缆车上升，眼前逐渐展现出一片银装素裹的世界。藏王树冰形成各种奇特的形状，宛如白色的怪兽或雪的精灵，呈现出日本冬季最令人难忘的景象之一。接着，我们将前往充满魅力的银山温泉街。这个位于山形县的温泉小镇，因其保存完好的传统日本建筑而闻名，常被比作宫崎骏动画电影《千与千寻》中的场景。我们将漫步在狭窄的石板街道上，两旁是木制的旅馆和澡堂，袅袅升起的温泉蒸汽为整个小镇增添了一份神秘感。

注：藏王树冰乃自然现象，形状和大小因天气条件而异。需视当日天气状况；如缆车因恶劣气候或不可抗力因素则取消行程，另作安排。

宿：仙台山酒店或同级

### 第五天 仙台 (早餐/午餐/晚餐)

早餐后，我们将前往盐釜水产物仲卸市场，体验日本渔业文化的绝佳地点。在这里可以看到各种新鲜的海产品，从当地著名的牡蛎到各式鱼类。随后我们将乘坐观光船游览被誉为日本三大绝景之一的松岛。沿岸及松岛湾上的大大小小的岛屿，景色会根据地点与季节产生各种变化，与碧蓝的海水形成鲜明对比，构成了一幅动人的自然画卷。接着，我们将前往五大堂，松岛最著名的地标之一，也是日本国宝级建筑。之后体验日本茶道，可以深入了解这一日本文化的精髓。最后，我们将前往名牌厂商直销店，汇集了多个日本和国际品牌的商品，您可以在这里尽情购物。

宿：仙台山酒店或同级



CHAN BROTHERS  
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司  
Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park  
Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur. Malaysia  
电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: [www.ChansWorld.com.my](http://www.ChansWorld.com.my) 电邮 E: [tours@chansworld.com.my](mailto:tours@chansworld.com.my)

### 第六天 仙台 - 福岛 - 栃木 (早餐/午餐/晚餐)

今早我们将前往鹤城，建于约 630 年前的“敦贺城”是当地的象征。正式名称为“若松城”，1868年戊辰战争期间，抵御新政府军的猛烈进攻，被誉为“坚不可摧的堡垒”。接着前往酒酿造厂，在这里可以了解日本清酒发酵的过程，还可以试喝清酒。随后前往大内宿，国家重要传统建筑群保存地区，茅葺屋顶的民宅鳞次栉比地立于街道两端，在这里能感受到昔日江户时代的街容市貌。

宿：鬼怒川御苑酒店或同级

### 第七天 栃木 - 东京 - 吉隆坡 (早餐/-/-)

早餐后，返回东京。抵达后前往参观拥有超过1300年历史的浅草观音寺。从这里，您可能会看到标志性的东京晴空塔。接下来，在通往寺庙的仲见购物街购买纪念品，这条小路两旁布满了手工艺品、纪念品和其他文化奇趣。挑选并购买完美的纪念品给家人和朋友。之后，在新宿购物商圈进行一场购物狂欢，这是一个布满耀眼霓虹灯和光滑摩天大楼的繁华区。随后，送往机场搭乘客机回返吉隆坡。

### 第八天 抵达吉隆坡 (机上用餐)

#### 备注:

行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客尤其需注意以下事项：在公司无法控制的情况下，行程可能更改。指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。\*\*若中英文行程版本出现不符之处，将以中文版本为依据。\*\*



CHAN BROTHERS  
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司

Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park

Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur. Malaysia

电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: [www.ChansWorld.com.my](http://www.ChansWorld.com.my) 电邮 E: [tours@chansworld.com.my](mailto:tours@chansworld.com.my)

## 8D6N Tohoku Delights (LP8TD)

### Highlights

#### 16 Included Meals

- 6 Breakfasts
- 5 Lunches
- 5 Dinners

#### Specialty Meal

- Yuba Set Cuisine
- Japanese Shabu-Shabu
- Oyster Set

#### Saitama

- Kurazukuri no Machinami

#### Nikko

- Nikkō Tōshō-gū Shrine
- Futarasan-jinja Shrine

#### Nasu

- Wagashi Castle

#### Miyagi

- Kokeshi Dolls Museum

#### Yamagata

- Mt Zao
- Ginzan Onsen Street

#### Sendai

- Shiogama Fish Market
- Matsushima Bay Sightseeing Cruise
- Godaido Temple
- Branded Factory Outlet

#### Fukushima

- Tsuruga Castle
- Sake Brewery Museum
- Ouchi-juku

#### Tokyo

- Asakusa Kannon Temple
- Shinjuku Shopping District

#### DAY 1 KUALA LUMPUR - TOKYO (MOB)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to **Tokyo Haneda /Narita International Airport**. Upon arrival, transfer to check in hotel.

**Hotel: T Mark City Hotel or similar**

#### DAY 2 TOKYO - SAITAMA - NIKKO - NASU (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, we will embark on our journey to the Tohoku region. Our first stop is **Kurazukuri no Machinami**, known as "Little Edo" for its well-preserved Edo-period architecture. Next, we will head to Nikko, where upon arrival, we will visit **Nikkō Tōshō-gū Shrine**. This UNESCO World Heritage site is also the final resting place of Tokugawa Ieyasu, the founder of the Tokugawa shogunate. We will then proceed to **Futarasan-jinja Shrine**, one of the three famous shrines of Nikko, known for bringing good luck and favorable relationships.

**Hotel: Grand Hotel Aiju or similar**

#### DAY 3 NASU- MIYAGI (Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, we will visit the **Wagashi Castle**, a dessert paradise selling over 60 types of exquisitely made sweets. **\*\*Seasonal Bonus: Special arranged of seasonal fruit picking experience, subject to availability depending on the season. If the harvest is early, delayed, or if there's insufficient yield, no alternative arrangement will be made.\*\*** Next, we'll head to the **Kokeshi Dolls Museum**. Kokeshi dolls, originating from the late Edo period, are wooden dolls. At the museum, you can experience painting your own small Kokeshi doll.

**Hotel: Miyagi Santatei Hotel or similar**

#### DAY 4 MIYAGI - YAMAGATA - SENDAI (Breakfast/Lunch/Dinner)

This morning, we will head to Mount Zao. We'll take an aerial cable car to view the world-famous **Zao Snow Monsters (Juhyo)**. As the cable car ascends, a world covered in silver gradually unfolds before our eyes. The Zao Snow Monsters form various peculiar shapes, resembling white monsters or snow spirits, presenting one of the most unforgettable winter scenes in Japan. Next, we'll visit the charming **Ginzan Onsen Street**. This hot spring town in Yamagata Prefecture is famous for its well-preserved traditional Japanese architecture, often compared to scenes from Hayao Miyazaki's animated film "Spirited Away". We'll stroll along narrow cobblestone streets lined with wooden inns and bathhouses, where rising hot spring steam adds a mysterious atmosphere to the entire town.

**Remark: Zao Snow Monsters is a natural phenomenon, shape and size vary depending on the weather conditions. In the case of bad weather or other unforeseen circumstances that cause the cable car close, this attraction will be replaced.**

**Hotel: Sendai Hills Hotel or similar**



CHAN BROTHERS  
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司

Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park

Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur. Malaysia

电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: [www.ChansWorld.com.my](http://www.ChansWorld.com.my) 电邮 E: [tours@chansworld.com.my](mailto:tours@chansworld.com.my)

#### DAY 5 SENDAI

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, we will visit the **Shiogama Fish Market**, an excellent spot to experience Japan's fishing culture. Here you can see a variety of fresh seafood, from locally famous oysters to various types of fish. Next, we'll board a **Matsushima Bay** sightseeing cruise, considered one of Japan's three most scenic views. The islands of various sizes along the coast and in Matsushima Bay create scenery that changes with location and season, forming a striking contrast with the azure waters and composing a moving natural canvas. Then, we'll visit **Godaido Temple**, one of Matsushima's most famous landmarks and a national treasure-class building. Afterwards, we'll **experience a Japanese Tea Ceremony**, you can gain a deeper understanding of this essence of Japanese culture. Finally, we'll head to a **Branded Factory Outlet**, which gathers products from many Japanese and international brands, where you can shop to your heart's content.

**Hotel: Sendai Hills Hotel or similar**

#### DAY 6 SENDAI - FUKUSHIMA - TOCHIGI

(Breakfast/Lunch/Dinner)

This morning, we will visit **Tsuruga Castle**, also known as "Wakamatsu Castle". Built about 630 years ago, it's a symbol of the local area. During the Boshin War of 1868, it withstood fierce attacks from the new government forces, earning it the reputation of an "impregnable fortress". Next, we'll head to a **Sake Brewery Museum**, where you can learn about the fermentation process of Japanese sake and also enjoy some sake tasting. Then, we'll proceed to **Ouchi-juku**, a nationally important preservation district of traditional buildings. Thatched-roof houses line both sides of the street. Here, you can still feel the atmosphere of a street scene from the Edo period.

**Hotel: Kinugawa Gyeon Oedo Onsen Hotel or similar**

#### DAY 7 TOCHIGI - TOKYO - KUALA LUMPUR

(Breakfast/-/-)

After breakfast, return to Tokyo. After that proceed to visit the venerable **Asakusa Kannon Temple**, which has more than 1300 years of history. From here, you may catch a glimpse of the iconic Tokyo Skytree. Next, shop souvenirs at nearby Nakamise shopping street, a walkway leading to the temple that is lined with crafts, souvenirs and other cultural curios. Browse and shop for the perfect keepsake for loved ones back home. Thereafter, before you end the day with a shopping spree in **Shinjuku Shopping District**, a sprawling district dotted with dazzling neon lights and sleek skyscrapers. Then, proceed to airport for your flight back Kuala Lumpur with unforgettable memories.

#### DAY 8 ARRIVAL AT KUALA LUMPUR

(MOB)

#### Remarks

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions. In particular, the Customer is requested to note the following: Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control. Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions. If there is any discrepancy between the Chinese and English itinerary versions, the Chinese version will prevail.